
Referat FAU-møte  

 
Dato: 9. septembeer 2024 

Sted: Vassøy skole 

 

Til stede: Hege S, Lene, Anja, Charlotte, Frode, Silje, Julia og Karen  

 

Sak 1: Info om FAU v/Karen 

Karen fortalte litt om FAU og om FAU sin rolle: 

• Arbeidsutvalg valgt av foreldre. 

• Mulighet til å påvirke skolehverdagen og være en konstruktiv samarbeidspartner for 

skolen.. 

• FAU kan komme med råd og innspill og ta opp egne saker. 

• Typiske FAU-oppgaver: 

- Utvikling av trygt læringsmiljø for elevene. 

- Sosiale tiltak for elevene. 

- Arbeid med det fysiske skolemiljøet og nærmiljøets trafikkforhold. 

- Å få et godt samarbeid mellom hjem og skole. 

 

Sak 2: Status bemanning og hvordan dette ser ut inn mot neste skoleår v/Karen 

• Ole Gabriel er i permisjon. Karen er fungerende rektor 

• Knut har ett års permisjon for å jobbe på Møllehagen skole.  

• 1 stk har sluttet. 

• Chris Gøran har barselpermisjon. 

• Fått inn vikarer. 

• Mye sykdom og stort fravær. 

• Skolen er flinke til å tilpasse undervisningen. Slå sammen klasser etc. 

• Litt utskiftninger av faglærere, kontaktlærere er intakt. 

• Ny mann på SFO. Pål er fortsatt sykmeldt. 

• Kommer ny vikar 1.desember. 

 

Innspill fra FAU: Det meldes om en del språkproblemer med Rikke i 6.kl. 

Det håpes om bedring og tilvenning på sikt. 

 

Sak 3: FAU-kasse 

• Det står kr.3371,- på konto. 

• Forslag til bruk av penger: 

- Rød dag med grøt og saft. 

- Foredrag. Frode hører med Kjersti angående «Hjernen». 

• Forslag for å få inn mere penger: 

- Bruktmarked 

- Byttedag ned kafè. 



-  

 

 

Sak 4: Eventuelle saker 

• Hvor mye/ofte brukes skjerm i matpausen? 

1-2 kl har mest høytlesning i pausen. 

3-4 kl. har litt blanding av lesing og skjerm. 

5-6 kl. har litt blanding av lesing og skjerm. 

7.kl ser bl.a Supernytt. 

Enighet om at det er litt for mye skjerm. 

Lydbok ble forsøkt, men funket dårlig. 

 

 

• Bruk av Parfyme 

- Det brukes litt mye parfyme og det kan være folk som reager på dette. Både med 

ubehag og gjennom allergi. 

- Dette bør tas opp på foreldremøtene og diskuteres hjemme med barna. 

 

 

• TV-aksjonen, uke 42 

- Vassøy skole stiller med kor i byen. 

- Elevene skal lage tegninger som skal vises i Konserthuset. 

 

• Sosialt for elevene  

- Det ble foreslått å ha Julekino i gymsalen. 

 

 

 

 

 

Vassøy, 19. september 2024 

 

Frode Kristoffersen – FAU-leder 


